
Dagsorden og referat til bestyrelsesmøde i Videbechs 
Minde 

d. 24. april 2025 kl. 18.00-20.00. 
Til stede: Mette, Nikoline, Tine, Julie, Tina, 
Lotte, Christoffer, Katrine, Litte 
 
 

Afbud fra: Mette R 
 

Ordstyrer: Mette 
 

Referent: Lotte 
 

Tidsramme Punkter til drøftelse: Referat: 

18.00-
18.10 

1) Velkommen til nye 
bestyrelsesmedlemmer. 

Tavshedserklæring til underskrift. 
Feedback på mail 
Konstituering af næstformand – udsættes til næste 
møde 

18.10-
18.20 

2) Driftsoverenskomst, 
styrelsesvedtægter, 
forretningsorden. 
a. Spørgsmål og 

kommentarer til 
ovenstående. 

Overordnet snak. 
Der arbejdes på møderne. Alle er ambassadører for 
at løse udfordringer på laveste niveau. 

18.20-
18.30 

3) Punkter til orientering 
a. Kommentar/spørgsmål 

til det fremsendte? 

Ingen punkter 

18.30-
18.40 

4) Pædagogisk tilsyn 
a. Passus til 

hjemmesiden 
b. Tilsynspilen  

Generel utilfredshed med rapporternes ordlyd i 
hele kommune. 
Udarbejdet en passus til hjemmesiden, som hver 
enkel institution kan forme, så den afspejler 
tilsynsmødet. 
Litten præsenterer udkastet, som senere vil blive 
lagt på hjemmesiden. 
Litten præsenterer strategipilen, som også skal 
lægges på hjemmesiden. 
Der er 3 fokuspunkter det kommende år: 
Det fysiske læringsmiljø ude og inde 
Natur, udeliv og science 
Kultur, æstetik fællesskab 

18.40-
19.00 

5) Nyt fra medarbejdere 
a. Børnehaven v. Louise 
b. Vuggestuen v. Lotte 

Fælles: 
VLS – ud i verden 
Læringsmiljøer 
Observationer – feedback 
BHV:  
Solsikken arbejder med relationer, nærhed og 
nærvær. 



Klokkeblomsten arbejder med relationer og 
fællesskab – det at være en del af et fællesskab 
Kornblomsten arbejder med fællesskab, 
ordentlighed, dannelse, ture ud af huset 

19.00-
19.05 

6) Nyt fra 
bestyrelsesnetværket 
a. Mette R orienterer 

Litten læser op fra besked fra Mette R. 
B&U-udvalget er åben for at der kan være noget, 
der specifikt knytter sig til det at være selvejende. 
Forslag: Fremsende spørgsmål på skrift. 
Evt. mødes forud for dialogmødet. 
Litten mødes med lederen fra Hald Ege Børnehus og 
samler op på input fra de forskellige Børnehuse. 

19.05-
19.20 

7) Rengøring 
a. Vi er i gang med at 

undersøge hvordan 
rengøringen skal 
håndteres 
fremadrettet. Der 
præsenteres et 
økonomisk overblik 
hvorefter der skal 
tages beslutning om, 
hvad vi ønsker i 
Videbechs Minde. 

 

Det besluttes, at der arbejdes videre med egen 
løsning og at vi ikke går med i det kommunale 
udbud. 

19.20-
19.25 

8) Samarbejde mellem Viborg 
Kommune og de 
selvejende 
a. Kort orientering 

Samarbejdet er pt. lidt trægt i fht. at blive involveret 
i diverse beslutningsprocesser. Dette skaber 
undring. 
 
Dialogmøde d. 17. juni, punkter til dagsordenen 
sendes til Trine Verner senest d. 30. april. 
 

 9) Indkomne punkter til 
drøftelse 

Der er ikke kommet nogle punkter 

19.25-
19.45 

10) Økonomi v. Litten 
a. Forventet regnskab 

2025 
b. Børnetal – er der 

noget, vi skal være obs 
på? 

c. Personale – sidste nyt 

Et forventet merforbrug 
Budgettet er godkendt 
Børnetallet er faldende, hvilket vi skal være 
opmærksomme på. Vi vil gerne tiltrække flere børn 
til vores vuggestue. 
Hvordan kan vi brande os. Det bliver punkt til næste 
dagsorden. 

19.45-
19.55 

11) Evt.  

19.55-
20.00 

12) Næste møde 
a. Deadline for punkter 

til dagsordenen 

D. 12. juni 2025 
a. Mandag d. 26. maj 
 

 



Med venlig hilsen 

Mette og Litten 


